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Om een vlotte verwerking van alle vragen van alle fracties mogelijk te maken, hebben wij bij het invullen van dit format de volgende verzoeken:

 Wilt u a.u.b. gebruik maken van dít format en dit format NIET aanpassen door bijv. kolommen toe te voegen
 Levert u de vragen a.u.b. zo beknopt mogelijk aan | in lettertype Verdana 9 | a.u.b. één vraag per rij
 Gebruikt u a.u.b. voor ieder agendapunt een afzonderlijk formulier, zodat wij de vragen & antwoorden later bij het desbetreffende agendapunt kunnen opslaan

Vraag Antwoord

- Hoe wordt beoogd het beleid uiteindelijk te communiceren met de 
inwoners?

We bevinden ons op dit moment nog in de onderzoekende fase om te zien waar de 
kansen liggen voor Woudenberg m.b.t. het uitbreiden van de laadpaalinfrastructuur in 
de gemeente. Wanneer het voor de gemeente duidelijk is wat de mogelijkheden zijn, 
zal het beoogd beleid gedeeld worden met bewoners. Dit kan d.m.v. online kaarten 
waar mogelijk laadpalen kunnen komen te staan, bewonersavonden of andere 
manieren.

- In hoeverre worden er ook inwoners/ organisaties bij het onderzoek 
betrokken?

Het onderzoek moet aanduiden waar kansen liggen voor Woudenberg m.b.t. tot het 
uitbreiden van haar laadpaalinfrastructuur. Het is daarbij belangrijk om in kaart te 
brengen wat de wensen zijn van bewoners. Bewoners zullen dus meegenomen 
moeten worden in het onderzoek, daaruit kunnen we concluderen of de huidige 
laadpaalinfrastructuur bijvoorbeeld voldoende is of niet.


